
Til Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 
Folketinget 

Mener udvalget samt ministeren at bygningen af højspændingsanlægget i forbindelse med den 
evt. Energiø Bornholm lever op til WHOs samt Sundhedsstyrelsens anbefalinger om, at undlade 
bygning af nye højspændingsanlæg tæt ved eksisterende boliger? 


Hvorledes er dette blevet vurderet at være tilrådeligt samt med baggrund i hvilken forskning, uden 
at beboerne samtidig bliver tilbudt opkøb af de eksisterende ejendomme? 


Herunder vurderingen af hvad de nedgravne højspændingskabler ligeledes  vil have af mulig effekt 
på et meget stort område. 


Se vedhæftede.


Med venlig hilsen

Maia Bjørka Hansen 
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